

Circular

تعميم

To : Trakhees Customers for Free Zone Licenses. In Dragon Mart	إلى : متعاملي تراخيص لرخص المنطقة الحرة في سوق التنين
From : Licensing Department- Department of Planning and Development – Trakhees.	من : إدارة الترخيص التجاري بدائرة التخطيط والتطوير – تراخيص.
Subject : No practice of selling by calling and providing free samples inside the Dragon Mart	الموضوع : يمنع ممارسة البيع بطريقة المناداة وتوزيع العينات المجانية داخل سوق التنين
Date : 30/03/2021	التاريخ: 30/03/2021
It was observed some excesses and practices commented which are against Trakhees rules and regulations. Practices such as calling Dragon Mart visitors to buy your goods and providing free samples of it. According that, All shops that apply these excesses and practices, no commit, and follow Trakhees rules and regulation will be facing legal actions.	لقد لوحظ وجود تجاوزات و ممارسات تخالف اللوائح والنظم المعمول بها من قبل سلطة تراخيص ، منها ممارسة البيع بطريقة المناداة وتوزيع العينات المجانية داخل سوق التنين. عليه على جميع أصحاب المحلات الإلتزام باللوائح و النظم المعمول بها في تراخيص ، وكل من يقوم بمخالفة ذلك سيتعرض لإتخاذ الإجراءات القانونية في مواجهته .

Omar AlHamli

P.P.

Executive Director-Licensing Department

Department of Planning and Development - Trakhees

Abdulla Al Shmer

عمر الهاملي

المدير التنفيذي- قسم الترخيص

دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص